
Woord van de voorzitter

Beste Vosselarenaar

Het was nogal een jaar. Onze voor-
malige coalitiepartner cd&v heeft een 
nieuwe coalitie gevormd met drie 
kleine partijen die slechts een beperkt 
mandaat van de kiezer kregen. Het 
eerste wat die coalitie besliste was 
om het gemeentehuis een opfrisbeurt 
te geven. Kostprijs: honderdduizenden 
euro’s. Verder is er nog steeds geen 
duidelijkheid rond het sportcentrum 
Diepvenneke, waardoor de betrokken 
verenigingen geen plannen kunnen 
maken voor de toekomst. Is dat een 
degelijk beleid? Volgens de N-VA niet. 

In dit blad geven wij onze visie op 
de huidige koers van het bestuur en 
stellen we u onze bezorgheden en 
beleidsvoorstellen voor.

Voor 2023 hopen we dat de oorlog in 
Oekraïne eindigt en dat de energie- 
prijzen en de infl atie weer zullen 
dalen, zodat we het ‘normale leven’ 
opnieuw kunnen opnemen.

De N-VA zal zoals vanouds het kerst-
kraampje op het Cingelplein uitbaten 
ten voordele van een goed doel. Ik 
nodig u graag uit voor een drankje en 
een babbel. 

Ik wens u, in naam van ons voltallige 
bestuur, fi jne feestdagen en een 
gelukkig 2023.

Lou Smulders

Fraaie bureaus en extra vergaderruimte 
brengen ons geen stap verder
Eerder dit jaar ging de N-VA tijdens de gemeenteraad niet akkoord met het agenda-
punt over de verbouwing en verfraaiing van het gemeentehuis voor de prijs van 
450.000 euro. 

Verkeerde prioriteiten
Wij zijn er ons van bewust dat de huidige 
inrichting niet meer voldoet aan de 
hedendaagse normen en dat een verfraaiing 
en digitalisering zich op termijn opdringt. 
Maar volgens de N-VA is die herinrich-
ting niet prioritair en zouden de enorme 
budgetten die daar tegenover staan 
beter besteed kunnen worden. De N-VA 
keurde het voorstel niet goed en vindt 
bijvoorbeeld de school in het centrum en 
buurthuis Berkenmei belangrijker dan 
een modern bureau voor de burgemeester 
en schepenen of nog meer vergaderruimte. 
In tijden van crisis is dat volgens ons niet 
de juiste keuze. 

Oorspronkelijk budget maal twee
De grootste kost van de voorgestelde 
verfraaiingswerken omvat de inrichting 
van de collegezaal en de raadzaal. Enkele 
cijfers: 94.000 euro voor schrijnwerk, 
11.000 euro voor airco, 44.500 euro 
voor multimedia …  In de krant van 25 
februari 2022 kon u lezen dat het bestuur 
100.000 euro uittrekt voor die werken. 
Als we bovenstaande bedragen optellen 
en daarnaast nog kosten moeten aanreke-
nen voor verlichting, vloer, elektriciteit en 
schilderwerken, dan is het duidelijk dat 
die budgettering niet goed zit. 

Wildgroei aan vergaderruimtes
In de aanbesteding lezen we dat beide 
zalen ook gebruikt moeten worden als 
vergaderruimte. Het is fijn dat werk 
gemaakt wordt van een multifunctionele 

inzet van ruimtes, want de raadzaal en 
de collegezaal staan de helft van de tijd 
(verwarmd!) leeg. Wij hopen dat aan een 
efficiëntere invulling wordt gedacht, want 
aan vergaderruimtes is geen gebrek. Zo 
doen ‘d’ouw bib’ – zoals de zaal genoemd 
zal worden – de vroegere bureaus van de 
cultuurdienst en de vergaderzaal op de 
verdieping allemaal dienst als vergader-
ruimte. Er gaat nogal vergaderd worden!

De volgende jaren zullen we geen grote 
investeringen kunnen doen. De huidige 
energiecrisis en index geven ons geen 
financiële ruimte. De plannen voor de 
verfraaiing van het gemeentehuis maken 
duidelijk dat het bestuur meer aan zich-
zelf denkt dan aan onze inwoners.

De voorziene 450.000 euro voor de verbouwing 
en verfraaiing van het gemeentehuis kan 
volgens de N-VA beter besteed worden.
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Een N-VA-banner in uw tuin?
Bent u Vlaming in hart en nieren? Schaart u zich achter onze standpunten en heeft u plaats voor een banner (doek in een frame) in 
uw tuin of op uw perceel? Dan bent u de persoon die we zoeken. Wilt u de N-VA steunen door ons meer zichtbaarheid te geven? 
Laat het ons weten. Stuur een mailtje naar vosselaar@n-va.be.

Nieuw bestuurslid: BART ROELS
N-VA Vosselaar verwelkomde in het voorjaar een nieuw bestuurslid, Bart Roels. 

Bart, wat moeten we weten over jou?
Ik ben 32 jaar en getrouwd met Ellen Lemmens. Ik ben papa van Paulien (5 jaar) en Lucas 
(1 jaar). De meeste Vosselarenaren kennen mijn ouders. Zij baten ondertussen al 36 jaar 
boekhandel ‘t Bolkske uit en zijn in Vosselaar een vaste waarde geworden. 

Waarom koos je voor de N-VA?
Ik heb al een tijdje interesse in de politiek. De goesting om actief deel te nemen en om me te 
engageren is aangewakkerd. Het beleid van het gemeentebestuur heeft veel invloed op jonge 
gezinnen. Ik stel bepaalde beslissingen, zoals de proefopstelling veiligere schoolomgeving, 
in vraag en ik ben ervan overtuigd dat er betere oplossingen zijn. De standpunten van de 
N-VA passen bij mij en liggen in de lijn van de oplossingen die ik voor ogen heb. Bij N-VA 
Vosselaar vind ik veel eensgezinde mensen met dezelfde mindset. Daarom wil ik me inzet-
ten om samen met hen van Vosselaar een nog aangenamere gemeente te maken.

Wat wil je bereiken?
De N-VA is lokaal zichtbaar en laagdrempelig. Aan de schoolpoort en door van kinds af aan 
mee in de boekhandel te staan, kom ik in contact met verschillende generaties. Die kennis 
wil ik gebruiken om een ruim beleid te voeren. Verder wil ik ook een spreekbuis zijn voor 
de jonge gezinnen in Vosselaar. We moeten ervoor zorgen dat het aantrekkelijk is en blijft 
om in Vosselaar te wonen.

In de 
kijker

Bart De Wever praat met Kempense leden 
2020 en 2021 waren turbulente jaren. Door het coronavirus was er weinig dialoog tussen de lokale afdelingen en de moeder-
partij. Daarom trok Bart De Wever doorheen Vlaanderen om terug te blikken op de politieke gebeurtenissen én om vooruit te 
kijken naar de toekomst van de N-VA. Op 2 september was hij in kasteelhoeve Alta Ripa in Oud-Turnhout voor een boeiende 
avond. Wij waren daar ook.

Vlaamse identiteit
Hans De Groof, voorzitter van het arrondissementeel bestuur 
Turnhout, leidde de avond in. Daarna volgde een interessante 
uiteenzetting door Bart De Wever. Hij sprak over het belang van 
identiteit en zei dat we trots moeten zijn op Vlaanderen. En dat 
sociale samenhang nodig is om onze maatschappij te laten 
functioneren, om nieuwkomers op te nemen en te laten participeren. 
Mensen moeten het gevoel hebben ergens bij te horen. Alleen 
zo kunnen we nihilisme voorkomen. Verder werden die avond 
cijfers over de evolutie van begrotingstekorten en de werkgraad 
aangehaald, waarbij de verschillen tussen de gewesten pijnlijk 
duidelijk worden. Verder pleitte Bart De Wever ervoor dat 
werken moet lonen. 

Sofagesprek 
Tijdens een informele pauze konden de aanwezigen genieten van 
een drankje en een babbel. Daarna namen deTurnhouts burge-
meester Paul Van Miert en Bart De Wever uitgebreid de tijd om 
op de vragen van de aanwezigen te antwoorden. Het was een 
boeiende en leerrijke avond.

Onze lokale bestuursleden Jeroen Claessens 
en Bart Roels met Bart De Wever

vosselaar@n-va.be



N-VA zorgt voor rode markeringen begin en einde fi etsstraten 
De veiligheid van onze schoolkinderen en van de zwakke weggebruikers is voor de N-VA prioritair. In het nieuwe verkeersplan 
voor de schoolomgevingen werd helaas geen gehoor gegeven aan onze vraag naar structurele aanpassingen.

Afgescheiden fi etspad?
De N-VA stelde voor om in de 
Schoolstraat een afgescheiden 
fietspad aan te leggen; een fietspad 
langs één kant van de weg waar zowel 
fietsers in de richting van de school 
kunnen fietsen als fietsers in de 
richting van de Antwerpse Steenweg. 
Daarvoor is politieke moed nodig. 
Want de parkeerstrook langs de 
Schoolstraat moet eraan geloven, 
alsook enkele bomen. Wat trouwens 
geen grote impact heeft op het sfeer-
beeld van de Schoolstraat, omdat 
in het Mariapark veel grote bomen 
staan. We zijn blij dat in de School-
straat opnieuw tweerichtingsverkeer 
toegelaten is, maar we hopen er heel 
snel een afgescheiden fietspad te zien. 

Meer bezorgdheden
Gelukkig werd wél gehoor gegeven 

aan ons voorstel om het begin en het 
einde van de fietsstraten extra zicht-
baar te maken door middel van rode 
markeringen. 

We maken ons verder nog zorgen 
over:
•   de ongelukkige locaties van zebra-

paden;
•   de zichtbaarheid van de zebra-

paden: die moet beter door ze 
opnieuw wit te maken;

•   de gladheid van de wegen rondom 
de kerk bij regenweer;

•   de geringe controle op bijvoorbeeld 
de snelheid in de Kerkstraat, de fiets-
oversteekplaatsen en spookrijden;

•   het gebrek aan parkeerplaatsen aan 
het parochiecentrum op piek-
momenten.

Kan daar iets aan gedaan worden?

Sportverenigingen snakken naar duidelijkheid
Er wordt al jarenlang gezegd dat alle sportvoorzieningen op termijn naar het Diepvenneke verhuizen. Maar hoe en wanneer, dat is 
voor niemand duidelijk. Het is hoog tijd om klaarheid te scheppen. Maar hoe doe je dat zonder degelijk uitgewerkte visie?

Een masterplan? Niet nodig!
De gemeente kocht inmiddels een deel van de gronden tegenover 
sporthal het Diepvenneke aan. Maar er is geen doordacht plan. 
De N-VA heeft al meermaals gevraagd om een masterplan op te 
stellen met daarin een situering van de verschillende verenigingen, de 
budgetten en de fasering. Maar dat vond cd&v niet nodig. 

Onzekerheid voor sportverenigingen 
In dat masterplan zouden de verschillende grotere verenigingen  
en andere sportclubs een plaats moeten krijgen. Zij werden de 
voorbije jaren gehoord, maar er zijn nog steeds geen concrete 
plannen. Het skatepark heeft inmiddels wél een plaats gekregen. 
Maar rekening houdend met de andere verenigingen, stellen we 
ons de vraag of het skatepark wel de meest ideale ligging heeft. Er 
is te veel onduidelijkheid voor onze clubs. Geen enkele vereniging 
weet waar ze aan toe is. Onze sporters verdienen beter!

Kantine staat op instorten
Blijft de tennisclub waar ze is? Of moet ze verhuizen naar de over-
kant van de straat? Het beachvolleybalveld ligt in een uithoek van 
het sportpark en ver van de kantine. Dat is niet praktisch. Van de 
voetbalclub aan de Konijnenberg wordt al jarenlang gezegd dat ze 
daar niet kan blijven. Maar hoe lang nog? Wanneer de voetbal-
club naar het Diepvenneke komt, kan de atletiekpiste dan op de 
huidige locatie blijven of moet die verhuizen naar een andere 
plaats op het terrein? Niemand weet het. De kantine is de instorting 
nabij en mag niet herbouwd worden, omdat die in beschermd 
landschap ligt. Wat als de kantine het begeeft bij de eerstvolgende 
zware storm? En kunnen onze sportverenigingen hun budgetten 
bespreken als niemand hen richtdata kan of wil geven? Het beleid 
is zoek, en onze verenigingen zijn de pineut!

Dankzij de N-VA kwamen er rode 
markeringen aan het begin en het 
einde van de fi etsstraten.

Op 4 november werd het lang verwachte skatepark ingehuldigd. 
Dat is helaas het enige lichtpuntje in de grote onzekerheid over het 
Diepvenneke.

www.n-va.be/vosselaar

3



FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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